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Dear AISN Community,

This week we practiced for the Graduation ceremony. It is
wonderful to share in the success of our seniors as they prepare to
leave AISN and prepare to start university in the fall.  At the same
time, it’s always a bit sad to lose our student leaders. We will be
wishing them all the best at their ceremony on Saturday.

Wednesday night’s Spring Concert and Art Show was fun. I am
always impressed with the students’ art work and this year did not  
disappoint with the large paintings completed by our high school
students.  And it’s hard to not smile and sing along while watching
our youngest students perform with such enthusiasm.  A big thank
you to Mr. Sidi Yahya and Mr. Papis for bringing out our
students’ unique talents.

As a reminder, all report cards will be distributed on the last day
of school, Friday, June 16th.  If you are not here that day, you can
make arrangements to pick them up from Ms. N’Deye.

Best,
Ms. MaryAnn
Director@aisnmauritania.com
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UPCOMING DATES TO REMEMBER






JUNE 11 - 16
NO AFTER SCHOOL ACTIVITES
PICK UP AT 3:00 EVERY DAY



SATURDAY, JUNE 10  FROM 6:00 -7:45 P.M.

GRADUATION - AISN CAMPUS
ALL ARE INVITED TO CELBERATE OUR GRADUATES 








JUNE 14TH - END OF YEAR CEREMONY 
9:00 - 10:00 AM






FRIDAY, JUNE 16
LAST DAY OF SCHOOL








MONDAY, AUGUST 28
FIRST DAY OF THE 23-24 SCHOOL YEAR

THERE ARE NO MORE AFTER SCHOOL
ACTIVITIES. ALL STUDENTS WILL BE

DISMISSED AT 03:00 P.M. 



AISN'S SPRING CONCERT AND ART SHOW WAS
ANOTHER HIT!!!

AISN GRADUATION 2023:  AISN is planning to host its annual
Graduation ceremony on Saturday, June 10th from 6:00 p.m -7:45
p.m. on campus. We are very proud of our two seniors, Moctar and
Khadijetou, who will soon be reaching this huge milestone. Keep it
up!

END OF YEAR CEREMONY: This event marks the last of the
2022-2023 school event calendar. The End of Year Ceremony
focuses on celebrating student success. The event is scheduled
during school hours and will run from 09:00 - 10:00 a.m. While
parents are always welcome on campus, this event is more of a
final AISN student celebration and opportunity to say goodbye
to departing students than an event for parents.

On Wednesday, June 7th, AISN celebrated its  annual Spring Concert and Art
Show. What an entertaining event! From the amazing art works put together by
our students and Mr. Sidi Yahya, to a melodious concert where students from all
grades performed beautiful musical pieces and to top it all off, the Drama Club
left the whole audience in awe after a riveting performance!! A huge thank you to
Mr. Papis, Mr. Sidi Yahya and Ms. Sophia for such a great event. Thank you to
all the parents who joined us during this event. Your presence was highly
appreciated. Check out the pictures below for all the excitement.
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Chère communauté d' AISN,

Cette semaine, nous nous sommes entraînés pour la cérémonie de
remise des diplômes. Il est merveilleux de partager la réussite de
nos élèves de terminale qui se préparent à quitter AISN et à entrer
à l'université à l'automne.  En même temps, il est toujours un peu
triste de perdre nos élèves leaders. Nous leur souhaiterons bonne
chance lors de la cérémonie de remise des diplômes qui aura lieu
samedi.

Le concert de printemps et l'exposition d'art de mercredi soir
étaient agréables. Je suis toujours impressionnée par le travail
artistique des élèves et cette année, les grandes peintures réalisées
par nos lycéens ne m'ont pas déçue.  Il est difficile de ne pas
sourire et chanter en regardant nos plus jeunes élèves se produire
avec tant d'enthousiasme. Un grand merci à M. Sidi Yahya et à M.
Papis pour avoir mis en valeur les talents uniques de nos élèves.

Pour rappel, tous les bulletins de notes seront distribués le dernier
jour d'école, le vendredi 16 juin.  Si vous n'êtes pas là ce jour-là,
vous pouvez vous arranger pour les récupérer auprès de Mme
N'deye.

Meilleures salutations,
Mme MaryAnn
Director@aisnmauritania.com










HEBDOMADAIRE D'AISN
MERCREDI 7 JUIN 2023



DATES À RETENIR






DU 11 AU 16 JUIN
PAS D'ACTIVITÉS PARASCOLAIRES

LA DESCENTE EST  À 15H00 TOUS LES JOURS



SAMEDI 10 JUIN DE 18H00 À 19H45
REMISE DES DIPLÔMES - CAMPUS AISN

TOUS SONT INVITÉS À CÉLÉBRER NOS DIPLÔMÉS 







14 JUIN - CÉRÉMONIE DE FIN D'ANNÉE 
9H00 - 10H00






VENDREDI 16 JUIN
DERNIER JOUR D'ÉCOLE








LUNDI 28 AOÛT
PREMIER JOUR DE L'ANNÉE SCOLAIRE 23-24

I L  N ' Y  A  P L U S  D ' A C T I V I T É S
P A R A S C O L A I R E S .  T O U S  L E S  É L È V E S

S E R O N T  R E N V O Y É S  À  1 5  H E U R E S .



LE CONCERT DE PRINTEMPS ET L'EXPOSITION
D'ART DE L'AISN ONT ÉTÉ UN AUTRE SUCCÈS !!!

REMISE DES DIPLÔMES DE L'AISN 2023 : AISN prévoit
d'organiser sa cérémonie annuelle de remise des diplômes le samedi
10 juin de 18h00 à 19h45 sur le campus. Nous sommes très fiers
de nos terminalistes Moctar et Khadijetou, qui franchiront bientôt
cette étape importante. Bonne continuation!

CÉRÉMONIE DE FIN D'ANNÉE : Cet événement marque la fin
du calendrier scolaire 2022-2023. La cérémonie de fin d'année
met l'accent sur la célébration des réussites des élèves. Bien que
les parents soient toujours les bienvenus sur le campus, cet
événement est plus une célébration finale des élèves de l'AISN et
une occasion de dire au revoir aux élèves qui quittent l'école
qu'un événement pour les parents.

Le mercredi 7 juin, AISN a célébré son concert annuel de printemps et son
exposition d'art. Quel événement divertissant ! Des œuvres d'art étonnantes
réalisées par nos élèves et M. Sidi Yahya, à un concert mélodieux où les
élèves de toutes les classes ont interprété de belles pièces musicales et, pour
couronner le tout, le club d'art dramatique a laissé tout le public en
admiration après une performance à couper le souffle ! Un grand merci à M.
Papis, M. Sidi Yahya et Mme Sophia pour cet événement exceptionnel.
Merci à tous les parents qui se sont joints à nous lors de cet événement.
Votre présence a été très appréciée. Veuillez voir les photos ci-dessous.


